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Open brief aan de heer Fabrice Cumps, Eerste Schepen belast met Onderwijs, Financiën, Personeel, Informatica,  
Huisbestuur en Gesubsidieerde Projecten. 

Anderlecht, 19 september 2012

Mijnheer de Eerste Schepen,

Deze open brief van 2,20 x 1,53 m die wij  vandaag tot u richten, is zoals de gemeentebelasting die u ons oplegt :  
BUITENSPORIG! Zo buitensporig dat zij het volledige hotelpark van de gemeente in gevaar brengt. Toch vertegenwoordigt  
RQ]H�VHFWRU�HHQ�WRHJHYRHJGH�ZDDUGH�YRRU�GH�JHPHHQWH�RS�YODN�YDQ�NZDOLÀFHUHQGH�EDQHQ�LQ�GH�QDELMKHLG�YDQ�GH�PHQVHQ�� 
van economische ontwikkeling en valorisatie van de openbare ruimte.

De belasting die u ons een jaar geleden zonder informatie van of overleg met de sector hebt opgelegd, is bijna de hoogste van  
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. Ze is veel hoger dan in Brussel Stad en tweemaal hoger dan in bijvoorbeeld de Europese wijk,  
terwijl de toeristische aantrekkingskracht van deze gemeenten volstrekt niet vergelijkbaar is.  

Zo bevinden wij ons in de paradoxale situatie dat onze prijzen tot de laagste van het Gewest behoren maar de gemeentebelasting 
de hoogste van de hoofdstad is ! 

Geen enkele Anderlechtse hotelier kan een dergelijke belasting overleven: ze staat zozeer buiten verhouding met ons  
vermogen om te betalen, dat ze volslagen absurd is. Ze komt in feite neer op niets minder dan een inbeslagneming van ons  
werkinstrument.

Deze open brief volgt na een jaar van presentaties en vergaderingen waarin wij het leven van onze hotels, de kenmerken  
van hun lokalisatie en hun uitdagingen hebben uiteengezet. Wij hebben een belasting voorgesteld met een bedrag dat rekening 
houdt met onze mogelijkheden. De aldus berekende belasting komt overeen met een derde van die van Brussel Stad.  
Wat vindt u ervan ? Wat is uw reactie op dit voorstel, dat wij in oktober 2011 voor het eerst hebben gedaan ?

Laat het duidelijk zijn: geen enkele hotelier betwist het principe van de bijdrage, maar ze moet overeenstemmen met de  
realiteit van het hotelwezen in Anderlecht ! 

Het is nu 19 september. Er is meer dan een jaar voorbijgegaan sinds de goedkeuring van de nieuwe belasting en sinds ons eerste  
protest. Wij menen dat wij vandaag recht hebben op een duidelijk antwoord van de gemeentelijke overheid. Is het feit dat men  
ons zo lang laat wachten niet even onredelijk als het formaat van deze brief ? Is het normaal dat wij een tweede jaar in  
GH�JURRWVWH�ÀVFDOH�RQ]HNHUKHLG�PRHWHQ�EHJLQQHQ�"�,V�KHW�QRUPDDO�GDW�PHQ�GRRI�EOLMIW�YRRU�GH�DUJXPHQWHQ�GLH�DDQWRQHQ�KRH� 
DEVXUG�KHW�EHGUDJ�YDQ�GH�EHODVWLQJ�LV�HQ�WRW�ZHONH�RQKRXGEDUH�HQ�RQUHFKWYDDUGLJH�ÀQDQFLsOH�WRHVWDQGHQ�]LM�GH�KRWHOV�YHURRUGHHOW"�
Is het normaal dat u in deze crisistijd een groot aantal banen in het gedrang brengt ?

Alle Anderlechtse hoteliers, gesteund door de verenigingen die de sector vertegenwoordigen, wachten op de reddende bekendmaking 
van een aanpassing van de belasting aan de situatie van de gemeente.  
Dat zal een duidelijk signaal zijn dat men wenst dat de hotelsector zich in Anderlecht blijft ontwikkelen. 

Wij verwachten uw antwoord zo snel mogelijk.
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